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Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 14. september 2021  

Tilstede: Helge Johansen (leder), Maria Knapstad, Torill Jørgensen, Arne Langset, Tor Åge Tømmervik 

 

1. Innledning: 

Helge Johansen ønsker velkommen til første møte etter sommeren. 

 

2. Gjennomgang pågående saker: 

- Sak 01/21 Ny bruk av eldresentret på Tjøtta 

Arne Langset orienterte om møtet med rådmann 15. juli. 

Hvor det ble gitt bud på kroner 480.000 for eiendommene med det gamle eldresentret og 

omsorgsboligene. Rådmannen ville komme tilbake når han hadde tatt dette opp med sine. 

Tor Åge purrer på kommunen og minner samtidig om at områdeutvalget skal være 

høringsinstans i relevante saker. 

 

- Sak 02/21 Endring av fartsgrense på Svinesveien 

Helge Johansen: Ny fartsgrense er avslått. Sak om skilting for skolevei skulle bli behandlet 7. 

september, men vi har ikke fått noen tilbakemelding. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- Sak 03/21 Gjengroing Storvatnet 

Erlend Skutberg skulle se om han kunne gjennomføre en befaring til høsten. Tor Åge 

undersøker hva som er status. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik 

 

- Sak 04/21 Nye bord til gapahuken på Tjøtta 

Materialer anskaffet, men arbeidet med å lage bordene har ikke startet. Tor Åge skal 

undersøke om andre kan være interesserte i å ta oppdraget. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik. 

 

- Sak 06/21 Friluftslivets ferdselsveier. 

Ragna Gunn Bye ved landbrukskontoret i kommunen vil kalle inn til koordineringsmøte når 

alle deltagerne er tilgjengelig. Torill Jørgensen vil stille på vegne av områdeutvalget. 

Ansvar: Torill Jørgensen  

 

- 07/21 Historielaget- Historisk skilt. 

Saken lukkes.  

 

- 8/21 Forsøpling og parkering i området ved fergeleiet og butikken.  

I tillegg til at området har blitt ryddet opprettet idrettslaget parkering på grusbanen. Dette 

har skånet området ved fergeleiet for det verste kaoset. Tor Åge kontakter Gunnar Jürgensen 

for undersøke om vi skal rette en felles sak mot fylket. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik  

 

- 9/21 Brev til ungdommer/unge voksne med tilknytning til Tjøtta. 
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Det har vært få tilbakemeldinger, men vårt engasjement/tilbud har blitt gjort kjent for 

mange. Det ble diskutert problematikk med at bolighus på Tjøtta blir stående som 

fritidsboliger. Se nye saker. 

Saken lukkes. 

 

- 11/21 Plassering av hageavfallskontainer. 

Det ble diskutert flere alternativer og det vurderes nye plassering til våren.  

Ansvar: Helge Johansen 

 

 

3. Nye saker: 

 

12/21 Felling av trær ved Tjøtta kirke 

Områdeutvalget har blitt kontaktet vedrørende bekymring for at Felleskirkelig råd har 

besluttet å fjerne alle trærne ved kirken. Saken ble diskutert og det var enighet om at 

kirkegården bør sees i sammenheng med parken omkring statsgården og at vurdering av 

hogst bør skje som en del av en helhetlig plan. 

Områdeutvalget kontaktet Atle Nilsen i felleskirkelig råd får å undersøke saken nærmere. 

Han avkreftet at det var tatt en avgjørelse om flathogst, men det var igangsatt er arbeid for å 

vurdere hva som burde gjøres. Arbeidet skulle resultere i en rapport som områdeutvalget 

skulle få tilgang til. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

13/21 Boligmangel på Tjøtta. 

I forbindelse med sak 9/21 ble det diskutert problematikk med at bolighus på Tjøtta blir 

stående som fritidsboliger. Det ble også diskutert hvor det lettest kan bygges nye hus og 

utleieboliger. Arne Langseth ser videre på denne saken. 

 

4. Eventuelt og til orientering: 

- Torill Jørgensen har fått henvendelse om muligheten for å etablere luftegård for hunder på 

Tjøtta. Det ble diskutert en del alternativer.  

 

Neste møte 26. oktober. 

 

Referent: Tor Åge Tømmervik 


